



GCS-mm/2020/1.3/66
17th February 2020

GCS-mm/2020/1.3/66
17 فبراير 2020

Chief Executive Officer
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE

السيد/ الرئيس التنفيذي المحترم،
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي، دولة الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،،

**Change in the Timing of the Meeting of Etisalat
Group's Board of Directors**

تعديل توقيت إجتماع مجلس إدارة مجموعة اتصالات

Further to our letter No. GCS-mm/2020/1.3/38 dated 12th February 2020 concerning the captioned subject, we would like to inform you that the meeting of Board of Directors of Emirates Telecommunications Group Company P.J.S.C "Etisalat Group" is preponed to be held at 1:00pm instead of 2:00pm on Tuesday, 18th February 2020 due to urgent and unexpected matters. Further, the Board will discuss the same items set out in our above-mentioned letter.

عطفاً على كتابنا رقم GCS-mm/2020/1.3/38 المؤرخ في 12 فبراير 2020 بخصوص الموضوع أعلاه، نفيديكم علماً بأنه قد تقرر تقديم موعد إجتماع مجلس إدارة شركة مجموعة الإمارات للاتصالات ("مجموعة اتصالات") ش.م.ع. ليعقد في تمام الساعة الواحدة بدلاً من الساعة الثانية من بعد ظهر يوم غد الثلاثاء الموافق 18 فبراير 2020 وذلك لظروف طارئة وغير متوقعة. هذا وسيناقش المجلس نفس المواضيع التي تم موافاتكم بها في الكتاب المشار إليه أعلاه.

Kind regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،


اتصالات
etisalat

حسن محمد الحوسني
أمين عام الشركة - مجموعة اتصالات
Hassan M. Al Hosani
Corporate Secretary – Etisalat Group